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El Riudoms que volem, a les 
nostres mans

Escrit de l’Alcalde

Arribem al final d’una 
legislatura en què el 
compromís de l’equip de 
govern ha estat -per voluntat 
i necessitat- fort com mai. 
Hem patit una pandèmia que 
va capgirar els plans i les 
previsions del món sencer, 
una pausa forçada de dos 

anys que no només no ens va aturar, sinó que 
ens va portar a treballar el doble -amb voluntat 
i obstinació- per mantenir-nos al costat dels 
nostres veïns i veïnes. Però el més extraordinari 
de tot plegat és que, més enllà de convertir-nos en 
referents al territori per la gestió que vam fer de la 
Covid-19, des d’aquest Govern es va apostar per no 
aturar cap dels projectes 
pels quals els riudomencs 
i les riudomenques ens 
havien fet confiança.

El nucli antic del nostre 
poble lluirà, en els propers 
mesos, un aspecte 
renovat uniforme. 
Aquests dies hem vist 
com començaven les tasques d’adequació dels 
trams de carrers que mancaven per reformar i 
que se sumen al recentment adequat carrer de 
les Galanes. Revitalitzar aquesta part del nostre 
municipi és i continuarà sent una de les grans 
prioritats d’aquest Ajuntament. De fet, en les 
darreres setmanes s’hi han inaugurat -o ho faran 
pròximament- diferents blocs de pisos, implicant 
noves possibilitats d’habitatge a la zona. 

A aquestes novetats s’hi suma la notícia de la 
recuperació de les obres de l’edifici de l’Hort del 
Coques i la urbanització dels carrers que l’envolten, 
un èxit de la comunicació publicoprivada que 
implicarà més pisos a disposició dels veïns i veïnes 
de Riudoms, així com la millora d’aquest accés a la 
urbanització del Molí d’en Marc.

Aquest impuls també es trasllada a altres zones del 
municipi: el barri Ferrant llueix carrers reformats 
des de fa més d’un any, properament s’inaugurarà la 
segona planta del Centre d’Entitats i Formació “Les 
escoles velles” i l’adequació del carrer de Sant Pau 
ens encamina cap al Riudoms del futur segons les 
directrius del Pla de Mobilitat recentment aprovat. A 
tot plegat s’hi suma el desencallament administratiu 
del futur pàrquing d’Els hortets, les obres del qual 
veurem arrencar en els pròxims mesos.

I no podem oblidar-nos de la cultura. D’una banda, 
tenim un calendari festiu que és l’orgull de tots, unes 
festes que no deixen de reinventar-se i millorar; i 
de l’altra, hem celebrat els 10+2 anys del Teatre 
Auditori Casal Riudomenc amb una programació 

d’altíssim nivell que es va 
mantenir, fins i tot, durant 
l’etapa de restriccions, així 
com el 30è aniversari de la 
Biblioteca Antoni Gaudí, i el 
40è de l’Escola de Música 
que celebrarem enguany. 
L’aposta de Riudoms en 
aquesta direcció és clara, 
persistent i ha aconseguit 

que ens situem al capdavant de les referències 
culturals de la comarca.

Totes aquestes actuacions, juntament amb els 
programes per incentivar el comerç local, turisme, 
joventut i educació al poble, així com la promoció 
del nostre teixit associatiu i la cerca de nous 
canals de participació ciutadana, ens encaminen 
cap a un Riudoms de futur, atractiu, ric, igualitari 
i compromès amb el medi ambient. Un poble que 
cuidi i estimi els seus habitants, que esdevingui 
la capital dels municipis de la comarca. Estem 
decidits i il·lusionats per aquest projecte i volem 
continuar fent-lo amb tots i totes vosaltres.

Sergi Pedret Llauradó
Alcalde

//Estem il·lusionats per 
aquest projecte i volem 

continuar fent-lo amb tots 
i totes vosaltres
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Governació

A l’estiu, s’iniciaran les obres per posar a punt 
l’edifici de l’Hort del Coques, que duia més 
de deu anys sense acabar, i els treballs per 
urbanitzar els carrers que l’envolten.

El projecte contempla l’adequació dels tres 
carrers que rodegen el bloc plurifamiliar de 
70 habitatges: el carrer de Sant Marc, el de 
Masferrer i el de la Verge dels Dolors, així com 
l’habilitació de la bossa d’aparcaments que 
acompanya l’edifici i la construcció d’una nova 
zona verda.

El projecte d’urbanització 
de l’Hort del Coques més a prop

La instal·lació solar de l’Escola Beat 
Bonaventura suposa un estalvi de 
més de mil euros al mes
L’Escola Beat Bonaventura compta, des del 
mes d’abril de 2022, amb una instal·lació solar 
fotovoltaica instal·lada a la coberta de l’edifici 
que funciona en règim d’autoconsum amb una 
potència de 38.220 W.

Durant el mes de gener, la instal·lació va generar 
un total de 3.019,82 kWh, fet que va permetre 
abastir el mateix equipament i que va suposar un 
estalvi econòmic de més de mil euros mensuals 
aproximadament en les despeses municipals.

Aquesta és una acció que el Govern Municipal 
impulsa, en el marc dels objectius de 
desenvolupament sostenible (ODS), per dotar 
els edificis municipals d’energia neta menys 
contaminant i garantir modalitats de consum i 
producció responsable.

L’alcalde Sergi Pedret i el regidor d’Urbanisme, Jordi Domingo, van explicar el projecte als veïns 
i les veïnes del carrer de Sant Sebastià afectats per les obres en una reunió informativa que va 
tenir lloc el 6 de febrer al Saló de Plens de l’Ajuntament.
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Governació Governació

El dimarts 14 de febrer, Riudoms va commemorar el Dia Internacional de les Cardiopaties 
Congènites adherint-se a la campanya #corquecreix i amb la lectura d’un manifest a la plaça 
de l’Om per part de persones amb aquesta patologia. A més, per donar visibilitat a la realitat 
de totes elles, la façana de l’Ajuntament es va il·luminar de color vermell.

Riudoms se suma al Dia 
de les Cardiopaties Congènites

L’11 de febrer, es va donar la benvinguda 
als últims nadons que s’han empadronat al 
municipi. L’alcalde Sergi Pedret i la regidora 
Judit Albesa van saludar les famílies i les van 
obsequiar amb un lot de bolquers reutilitzables 
i amb informació sobre serveis municipals.

Lot de 
benvinguda 
als nadons

Sessió de tir amb 
arc per a pacients 
de càncer

L’entitat Em dónes força, en col·laboració 
amb l’Ajuntament, va oferir el dimecres 8 de 
febrer una sessió de tir amb arc per a pacients 
de càncer de mama dirigida pel Dr. Santos 
López, cirurgià i entrenador de tir amb arc. 
L’entitat té previst realitzar més sessions.
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Igualtat

Un programa ple d’actes per al 8M
La Regidoria d’Igualtat va presentar un 
programa complet per commemorar el Dia 
Internacional de les Dones que té lloc el 8 de 
març amb els actes centrals com són la lectura 
de la declaració institucional i la taula rodona 
«En veu de dona» al Teatre Auditori Casal 
Riudomenc per en valor el paper de les dones 
a Riudoms. 

El programa també inclou, entre altres 
activitats, la presentació del Pla d’Igualtat 
Municipal i de la nova gegantona de Riudoms. 

Aquest programa ha comptat amb la 
col·laboració de les entitats locals, centres 
educatius i el Consell Comarcal del Baix Camp.

Nova edició 
de la campanya 
Rasca Premis

L’Ajuntament, a través de la Regidoria de 
Promoció Econòmica i la Taula de Comerç de 
Riudoms, va posar en marxa el 13 de febrer una 
nova edició de la campanya de dinamització del 
comerç local «Rasca Premis» que va comptar 
amb la participació de 26 establiments.

Promoció Econòmica

La Ruta de Tapes 
Gaudí arriba a 
l’onzena edició

La Regidoria de Promoció Econòmica posa 
en marxa l’onzena edició de la Ruta de Tapes 
Gaudí del 3 al 5 i del 10 al 12 de març. Els nou 
establiments de restauració participants van 
presentar les seves propostes gastronòmiques 
en un acte a la Sala Mulitús.
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Igualtat

L’alumnat de cicle inicial de l’Escola Cavaller Arnau de Riudoms va visitar, el 14 de febrer, 
l’Espai Històric-cultural «La cisterna vella» acompanyats de la regidora de Promoció Turística, 
Inma Parra, que els va explicar els orígens i les funcions d’aquesta antiga construcció que 
forma part del patrimoni històric de Riudoms.

L’Espai “La cisterna vella” rep 
visites de l’alumnat de primària

L’Ajuntament va signar, el dimarts 7 de 
febrer, un conveni de préstec d’objectes i 
obres originals exposats a la Casa Pairal 
d’Antoni Gaudí perquè formin part, de manera 
temporal, de l’exposició itinerant «Meet 
Antoni Gaudí i Cornet» que es farà a la Xina. 

Aquesta exposició, que forma part del 
projecte Meet You Museum, tindrà una 
durada de 18 mesos i viatjarà, a partir del 
mes de març, per ciutats com Xangai, Pekin, 
Hangzhou i Nanjing. La cloenda de l’exposició 
està prevista per a l’agost del 2024.

Una trentena d’objectes de la 
Casa Gaudí s’exposaran a la Xina

Promoció Turística

El fons cedit està format per un total de trenta peces i documents, totes elles propietat de Xavier 
Fortuny, i onze eines del taller de caldereria, propietat de l’Ajuntament. Mentre aquests objectes 
estiguin cedits, es podran visitar a la Casa Pairal reproduccions en fotografia d’aquests.
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El Pla de Mobilitat Urbana 
Sostenible, el futur de Riudoms

Mobilitat

L’estudi estableix 7 reptes principals a assolir fins al 2028 que garantiran una accessibilitat 
més universal i sostenible.

El Pla de Mobilitat Urbana Sostenible de Riudoms 
2022-2028 estableix aquelles mesures que 
permetran un model de transport més eficient, 
aportaran una accessibilitat més universal, 
milloraran la qualitat de vida dels ciutadans fent 
possible més seguretat en els desplaçaments 
i establiran unes pautes de mobilitat més 
sostenibles.

Els objectius de l’estudi de mobilitat han estat 
principalment: 

• fer una diagnosi de les disfuncions que 
presenta el sistema de mobilitat a Riudoms 
en l’actualitat.

• proposar estratègies i actuacions concretes 
que desenvolupin els objectius del pla i guiïn 
la planificació de la mobilitat al municipi.

El Pla contempla gairebé una trentena 
d’actuacions que prioritzen els desplaçaments 
a peu i amb vehicles no motoritzats, fomenten 
l’ús del transport públic racionalitzant l’ús 
del vehicle privat motoritzat. Algunes d’elles 
són: millorar l’espai públic de les places del 

centre, ampliar voreres d’alguns carrers per 
adequar-les a la normativa, reordenar i crear 
bosses d’aparcament, millorar la seguretat dels 
passos de vianants per garantir l’accessibilitat, 
especialment per als col·lectius més vulnerables, 
reordenar els sentits de circulació de l’anella 
central i altres carrers, millorar els  itineraris 
d’accés a l’entorn dels centres educatius i a les 
instal·lacions esportives augmentant l’oferta 
d’itineraris segurs, resoldre encreuaments 
entre carrers, millorar la freqüència del servei 
de transport públic i adequar itineraris de 
mobilitat activa per fomentar la mobilitat 
sostenible i saludable, posar en marxa 
campanyes de sensibilització, instal·lar punts 
de recàrrega de vehicles elèctrics i establir 
mesures de discriminació positiva de vehicles 
menys contaminants.

Coneix el Pla de 
Mobilitat Urbana 

Sostenible
 de Riudoms 

al detall!

>>>
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En un present ràpid com el que vivim, en què el 
temps i els desplaçaments efectius es converteixen 
en dos dels principals motors que regeixen la 
societat, la mobilitat s’ha convertit en un factor clau. 
Un factor important no només per valorar i millorar 
el funcionament d’un sistema productiu competent, 
sinó també per determinar la qualitat de vida dels 
habitants d’un territori basant-se en la qualitat, el 
temps i la seguretat dels seus desplaçaments dins 
de la població. 

Conscients d’aquests factors, vam aprovar el Pla 
de Mobilitat el juny de l’any passat. Va ser el primer 
pas per començar a dissenyar un poble de futur, 
el poble que volem. El document estableix una 
diagnosi de les disfuncions que presenta el sistema 
de mobilitat actual a Riudoms i proposa estratègies 
i actuacions concretes per desenvolupar els seus 
objectius a mitjà i llarg termini. En total ens 
aconsella una trentena d’actuacions que busquen 
prioritzar els desplaçaments a peu o amb vehicle 
no motoritzat i fomentar l’ús de transport públic. 
Tot i això, tenir un document que marqui aquestes 
directrius no implica una millora de facto de la 
mobilitat en el present. Sembla una obvietat, però 
per avançar cap al compliment d’aquests objectius 
és necessari que les actuacions marcades al pla 
vegin la llum. Ho estem fent. Les obres que s’estan 
duent a terme apunten en aquesta direcció.

Som conscients que aquests són només els primers 
passos d’un llarg camí, que caldrà seguir treballant 
per aconseguir aquest poble que volem, però estem 
contents de veure’n els primers fruits i convençuts 
d’estar marcant el que sabem segur que acabarà 
sent un Riudoms més segur i eficient per als seus 
veïns i veïnes.

Sergi
Pedret
Llauradó

Alcalde i regidor 
de l’àrea de 
Governació

Els reptes del Pla de Mobilitat Urbana 
2022-2028

L’execució de les propostes a desenvolupar 
que defineix el Pla de Mobilitat Urbana 
permetrà assolir els següents reptes pel que 
fa a la mobilitat a Riudoms:

• Millora de l’espai públic i l’activitat 
comercial

• Millora de l’accessibilitat i la seguretat a la 
xarxa de vianants

• Reordenació de la mobilitat a l’avinguda 
de Pau Casals

• Mobilitat escolar autònoma, segura i 
sostenible

• Reducció de la velocitat i millora de la 
seguretat viària

• Alternatives per als desplaçaments 
interurbans

• Gestió i promoció de la mobilitat sostenible 

La remodelació del carrer de Sant Pau, un dels 
carrers amb major intensitat de circulació diària, 
comportarà una reordenació de la circulació a 
l’eixample nord del municipi.
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Festes

La Festa de Carnaval omple 
de confeti i disfresses els carrers
Del 16 al 19 de febrer, Riudoms va celebrar el Carnaval amb les Reines Bruixes, animacions 
infantils, carretillada, degustacions populars, desfilada i concursos de disfresses, rua i 
cercavila i el tradicional ball de casats i no casats.
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S’organitza una xerrada sobre 
l’oferta formativa després de l’ESO

Joventut

Una trentena de persones van assistir el dimarts 7 de febrer a una xerrada, adreçada a famílies 
i joves, per donar a conèixer les opcions formatives postobligatòries que pot fer aquest jovent 
quan finalitzi l’ESO així com tota la informació sobre les preinscripcions als centres educatius. 
La xerrada va tenir lloc a l’Espai Jove a càrrec de la referent d’ocupació.

L’Any Ferrater, al 
Club de Lectura

La Biblioteca Antoni Gaudí va commemorar l’Any 
Ferrater amb una sessió del Club de Lectura 
d’adults dedicada a l’obra «Da nuces pueris» 
acompanyats de la il·lustradora riudomenca 
Alba Domingo. A més, es va visitar l’exposició 
itinerant «Gabriel Ferrater. Llegir tota la vida».

Biblioteca

El projecte «Bosses de Lletres» ha arribat a 
les escoles de primària de Riudoms. Des de 
fa tres cursos, l’alumnat de segon de primària 
gaudeix d’aquesta activitat que té per objectiu 
fomentar l’hàbit lector, la recomanació literària 
i la lectura compartida a casa.

Les escoles reben 
les Bosses de Lletres
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Educació

En el marc del programa «Envelliment Actiu i de Qualitat», organitzat per la Regidoria de Gent 
Gran, van tenir lloc dues xerrades a la Llar de Jubilats. L’una dins del Cicle d’alimentació en 
adults a càrrec d’Alícia Domingo, nutricionista i investigadora en estudis d’alimentació, i l’altra 
sobre com aprendre a cuidar la ment, dins del Cicle de benestar emocional, a càrrec de Jordina 
Caparó, referent de benestar emocional i de salut comunitària a l’ABS Riudoms. Les xerrades 
es fan amb la col·laboració de la Llar de Jubilats i l’Associació de dones Bella Llar.

Continua el programa de xerrades 
per a un envelliment de qualitat

La Llar d’Infants Municipal i els centres educatius d’infantil i primària van celebrar el Dijous 
Gras amb un berenar de coca amb xocolata ofert per l’Ajuntament amb la col·laboració de les 
AMPA de l’Escola Cavaller Arnau i de l’Escola Beat Bonaventura. A la Llar d’Infants, l’alumnat 
es va disfressar per rebre el Carnestoltes.

Les escoles de Riudoms celebren 
la festa de Carnaval

Gent Gran
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Aquests darrers mesos hem vist com arrencaven bona part de les obres que, degut 
a les vicissituds d’una legislatura marcada per la pandèmia de la Covid-19 i les seves 
conseqüències, han hagut d’esperar al final de quatre anys de mandat per veure la llum. 
No ha estat la situació ideal i som conscients del maldecap que comporten pels nostres 
veïns i veïnes, especialment quan s’han d’esquivar carrers tallats o  quan es pateixen els 
sorolls i les molèsties de motors i màquines en funcionament en arribar a casa. Si hem 
fet tot el possible perquè aquests projectes tiressin endavant -encara que fos durant la 
recta final d’aquest mandat- ha estat per responsabilitat.

Fa quatre anys ens vam comprometre a fer un millor Riudoms, a construir un poble de 

les persones i per a les persones. Avui seguim disposats com mai a complir aquesta 
promesa. Hem fet mans i mànigues per complir amb la tasca de govern, mantenint-nos 
ferms amb el deute que vam adquirir davant de tots els riudomencs i riudomenques que 
ens vau fer confiança a les urnes. La posada en marxa de les obres són la prova de que 
aquest compromís segueix inalterable.

Arribem al final d’una legislatura complexa en el que una situació sanitària excepcional 
ens ha dut ha estar, com mai abans, al costat dels veïns i veïnes del nostre poble. Hem 
treballat el doble, conscients i determinats a complir amb el programa previst tot i les 
circumstàncies que ens hem trobat pel camí. Ho hem fet amb determinació i voluntat, 

Des del primer dia hem tingut la mà estesa. El Ricard Gili ho va deixar clar fa 4 anys: 
“sumar és la millor manera de fer avançar Riudoms. Això no va de fer-s’ho sols. Estic 
convençut que entre els 13 regidors que pilotarem l’Ajuntament hi ha molt de talent. Em 
nego a desaprofitar-lo”. 

Amb la CUP i el PSC hem treballat mesures com reduir l’IBI als pagesos, aplicar la tarifació 
social o reclamar criteris per instal·lar parcs solars. I al govern de Junts ens hi hem ofert 
per activa i per passiva. Quatre exemples de la nostra mà estesa:

1. A inici de mandat, el 2019, ens vam oferir a l’alcalde per treballar grans temes de poble: 
mobilitat, la Fira, parcs solars, impostos, etc. Vam quedar amb l’alcalde que seuríem per 

tractar-ho tot plegat.

2. No hem votat en contra de cap pressupost anual del govern. En concret, ens hem 
abstingut en tres, i el quart (en pandèmia) el vam votar a favor.

3. En pandèmia ens vam oferir pel que calgués, i més tenint una metgessa (Teresa Basora) 
i una treballadora social (Carme Cros) entre els nostre regidors. 

4. No només hem fet propostes, sinó que ens hem ofert per posar-hi hores per tirar-les endavant. 

Malauradament, la resposta del govern ha estat gairebé sempre la mateixa: silenci 

Un compromís inalterat 

Opinió dels Grups Municipals

Mà estesa i lideratge... i així seguirem!

Nota de la redacció: per aquest número, no s’ha rebut l’article d’aquest grup municipal, 
per la qual cosa s’ha deixat en blanc l’espai reservat a tal efecte. 

Aquest 1 de març han començat les restriccions a bona part del territori català degut a 
la manca d’aigua en embassaments i l’escassetat de la previsió de pluges. Tot i que sigui 
una situació puntual, les projeccions del canvi climàtic que estem patint ens porten a 
pensar que aquesta sequera continuarà en els propers anys.

La CUP Riudoms hem reclamat diverses vegades que des de l’Ajuntament es faci una 
gestió més acurada de l’aigua. Encara que tan sols un 5% de l’aigua que es consumeix 
al poble sigui d’ús públic (parcs i jardins, equipaments, etc) es poden fer accions de 
millora en l’eficiència i en l’estalvi que també puguin servir d’exemple per a tota la 
ciutadania.

És necessari un replantejament integral dels parcs i jardins i de les zones verdes de 
tot el municipi: apostar per plantes autòctones amb menys necessitats hídriques i més 
adaptades a les condicions climàtiques, substituir sòls de gespa per sòls de grava o 
millorar els sistemes de regadiu per a fer-los més eficients. Són algunes de les moltes 
opcions que es poden implementar en aquest camp.

En els equipaments municipals cal implementar mesures d’eficiència en el consum 
d’aigua, com per exemple posar difusors a les dutxes i aixetes dels vestuaris del Pavelló 
Municipal d’Esports. I en la neteja d’equipaments o zones exteriors s’han de buscar 
tècniques per estalviar el màxim d’aigua.

L’aigua, un recurs escàs
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les persones i per a les persones. Avui seguim disposats com mai a complir aquesta 
promesa. Hem fet mans i mànigues per complir amb la tasca de govern, mantenint-nos 
ferms amb el deute que vam adquirir davant de tots els riudomencs i riudomenques que 
ens vau fer confiança a les urnes. La posada en marxa de les obres són la prova de que 
aquest compromís segueix inalterable.

Arribem al final d’una legislatura complexa en el que una situació sanitària excepcional 
ens ha dut ha estar, com mai abans, al costat dels veïns i veïnes del nostre poble. Hem 
treballat el doble, conscients i determinats a complir amb el programa previst tot i les 
circumstàncies que ens hem trobat pel camí. Ho hem fet amb determinació i voluntat, 

mantenint sempre les ganes i la satisfacció de saber que el cansament i les hores de 
treball dedicades implicaven una millora del Riudoms que tant estimem.

Aquestes ganes no han minvat. Seguim compromesos a treballar per un poble atractiu 
per viure, treballar, consumir lleure, esport i cultura. Un poble amb serveis de capitalitat, 
socialment just i econòmicament potent. Un Riudoms que sigui encara millor. 

Fem-ho possible!

Grup Municipal de la CUP-Amunt

tractar-ho tot plegat.

2. No hem votat en contra de cap pressupost anual del govern. En concret, ens hem 
abstingut en tres, i el quart (en pandèmia) el vam votar a favor.

3. En pandèmia ens vam oferir pel que calgués, i més tenint una metgessa (Teresa Basora) 
i una treballadora social (Carme Cros) entre els nostre regidors. 

4. No només hem fet propostes, sinó que ens hem ofert per posar-hi hores per tirar-les endavant. 

Malauradament, la resposta del govern ha estat gairebé sempre la mateixa: silenci 

administratiu. Dos casos evidents. Primer: la reunió pactada amb l’alcalde a inici de mandat 
per treballar temes de poble mai s’ha fet. I segon: en pandèmia el govern no va voler saber 
res de les nostres metgessa i treballadora social.

Ha estat una llàstima que el govern no hagi aprofitat la nostra mà estesa i ganes de treballar. 
Riudoms hi hauria guanyat. Malgrat això, hem insistit en molts temes i hem liderat canvis 
per fer avançar Riudoms. Tres casos: els solars privats que finalment s’han convertit en 
aparcaments municipals; l’ampliació de la Guàrdia Municipal, que ha passat d’11 a 13 agents; 
i l’estudi que es farà per augmentar els dies que la llar d’infants està oberta.

I de cara al futur seguirem com fins ara: mà estesa i lideratge per treballar per Riudoms. 

Grup Municipal d’ERC-AM

Grup Municipal del PSC-CP

Grup Municipal de Junts per RiudomsUn compromís inalterat 

Mà estesa i lideratge... i així seguirem!

És necessari un replantejament integral dels parcs i jardins i de les zones verdes de 
tot el municipi: apostar per plantes autòctones amb menys necessitats hídriques i més 
adaptades a les condicions climàtiques, substituir sòls de gespa per sòls de grava o 
millorar els sistemes de regadiu per a fer-los més eficients. Són algunes de les moltes 
opcions que es poden implementar en aquest camp.

En els equipaments municipals cal implementar mesures d’eficiència en el consum 
d’aigua, com per exemple posar difusors a les dutxes i aixetes dels vestuaris del Pavelló 
Municipal d’Esports. I en la neteja d’equipaments o zones exteriors s’han de buscar 
tècniques per estalviar el màxim d’aigua.

També des de l’Ajuntament de Riudoms s’ha d’engegar una campanya de conscienciació 
ciutadana perquè el 95 % del consum de l’aigua és privat. S’ha de promoure l’estalvi 
d’aigua en jardins, tècniques de millora de l’eficiència de regadiu en l’agricultura, un 
consum responsable en les llars, etc. 

Per últim, i en clau de país, preveient la crítica situació dels recursos no té sentit que 
el Govern de la Generalitat, amb el suport de Junts i el PSC, continuï promovent un 
desenvolupament turístic al Camp de Tarragona que hipotequi l’aigua dels municipis i 
ciutats. 

Article escrit el 28 de febrer

L’aigua, un recurs escàs
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Sabies que...
Amb motiu del 40è aniversari de l’Escola Municipal de Música, l’Ajuntament 
ha posat el nom de Joan Guinjoan, fill il·lustre de Riudoms, al seu auditori 
en un acte que va tenir lloc el 28 de gener i que va comptar amb la presència 
del fill del pianista i compositor riudomenc, François.


